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Hej Peter Bohlbro.

Minna Nordahl Jørgensen foreslog, at jeg tog kontakt til dig vedr. det der hedder 
et promatorium, altså et alternativ til et krematorium.
Da de påtænker at opføre et mega krematorium ved Ringsted for derefter at 
transportere kister fra mange forskellige krematorier på Sjælland, ville det måske 
være en idé at indføre promatorier i Danmark så hurtigt som muligt. Se mere på 
www.promessa.se  . Jeg har kontakt til opfinderen af dette produkt.
Det med at frysetørre de døde vil være meget mere hensigtsmæssigt når vi taler 
miljø.
Et promatorium fylder ikke mere end en krematorieovn og kunne installeres på de 
eksisterende krematorier som alligevel har kølerum som de i forvejen bruger.
Med er mega krematorium skal de køre kister fra eksempelvis Helsingør krematorium 
til Ringsted med kun 4 kister af gangen. Det lyder ikke særlig rationelt.
Det jeg vil foreslå er, at jeg og indehaveren af Promessa evt. kom forbi hos jer i 
jeres udvalg og fortalte lidt om, hvilke store fordele der er ved på denne måde at 
gøre de døde til "muld" i stedet for aske.
Andre lande er godt i gang med produktet og Sverige og Tyskland kommer også snart 
med.

Venlig hilsen

Bedemand
Jimmy Rasmussen
info@bedemand-jimmyrasmussen.dk
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